



Emerson Automation Solutions
Actuation Technologies
19200 Northwest Freeway Houston Texas 77065, USA

China ROHS Compliance

产品中有害物质或元素的名称及含量
根据中国《电器电子产品有害物质限制使用管理办法》



控制模块 (Control Modules) QC41,42,43

有害物质 (Hazardous Substance)

部件名称 (Part Name)	铅 (Lead)	汞 (Mercury)	镉 (Cadmium)	六价铬 (Hexavalent Chromium)	多溴联苯 (Polybrominated biphenyls)	多溴二苯醚 (Polybrominated diphenyl ethers)
	(Pb)	(Hg)	(Cd)	(Cr+6)	(PBB)	(PBDE)
壳体 (Housing)	0	0	0	0	0	0
电磁阀组件 (Pilot Cartridge)	0	0	0	0	0	0
开关组件 (Switch Cartridge)	X	0	0	0	0	0
气动阀 (Pneumatic Valve)	0	0	0	0	0	0
开关调节组件 (Switch Adjustment Assy)	0	0	0	0	0	0

本表格依据SJ/T 11364的规定编制。

This table is prepared in accordance with the provision of SJ/T 11364.

O: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572 规定的限量要求以下

O: Indicate that said hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part does not exceed the limit requirement of GB/T 26572

X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572 规定的限量要求

X: Indicate that said hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this parts is above the limit requirement of GB/T 26572

控制模块 (Control Modules) QC40, 54

有害物质 (Hazardous Substance)

部件名称 (Part Name)	铅 (Lead)	汞 (Mercury)	镉 (Cadmium)	六价铬 (Hexavalent Chromium)	多溴联苯 (Polybrominated biphenyls)	多溴二苯醚 (Polybrominated diphenyl ethers)
	(Pb)	(Hg)	(Cd)	(Cr+6)	(PBB)	(PBDE)
壳体 (Housing)	0	0	0	0	0	0
电磁阀组件 (Pilot Cartridge)	0	0	0	0	0	0
PCBA组件 (Electronics Cartridge)	X	0	0	0	0	0
气动阀 (Pneumatic Valve)	0	0	0	0	0	0
开关调节组件 (Switch Adjustment Assy)	0	0	0	0	0	0

本表格依据SJ/T 11364的规定编制。

This table is prepared in accordance with the provision of SJ/T 11364.

O: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572 规定的限量要求以下

O: Indicate that said hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part does not exceed the limit requirement of GB/T 26572

X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572 规定的限量要求

X: Indicate that said hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this parts is above the limit requirement of GB/T 26572

注：环保使用期限的参考标识取决于产品正常工作的温度和湿度等条件







